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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hitelét vesztette az iskolatej-program?" címinél a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr. Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az iskolatej-program fogadtatása szimptomatikus a magyar közéletben . A baloldali sajtó és

bizony egyes szocialista politikusok is megpróbálták nevetségessé tenni az akkori minisztert,

aztán amikor rájöttek, hogy programot már nem lehet megakadályozni, akkor az élére álltak .

Különösen, amikor kiderült : nem is kerül túl sokba, hiszen a költségek egy részét az

önkormányzatok viselik . Egyikük-másikuk nem is kevés összeggel járul hozzá ahhoz, hogy a

gyermekek minden nap fogyasszanak tejet, s ezzel tegyünk valamit a ma már népbetegségnek

számító csontritkulás visszaszorításáért . Mezőberény önkormányzata például a költségek

kétharmad részét viseli, ezzel szemben Békéscsaba háromszor annyi támogatást kap .

Tisztelt Miniszter Úr!

- Hogyan számolta ki a Minisztérium a támogatás összegét?
- Milyen konstrukcióban történik a finanszírozás?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 .01 .31 .
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írásbeli kérdés

Tisztelettel
Erdős Norbert
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